



Q&A # 1

Date: October 7, 2022

Project: Refrigeration services for Kentville Research and Development Centre

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

1. Question

How long (hours) have the compressors been running.

1. Answer:

One is approximately 60 000 hours and the other Approximately 55 000.

2. Question

Is there a plan in place/time line to replace the compressors?

2. Answer:

There is no planning in place to replace the units.

All other terms and conditions remain the same.



Q&R # 1

Date: Le 7 octobre 2022

Projet: Services de réfrigération pour le Centre de recherche et de développement de Kentville

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

1. Question

Depuis combien de temps (heures) les compresseurs fonctionnent-ils ?

1. Réponse

L'un a environ 60 000 heures et l'autre environ 55 000.

2. Question

Y a-t-il en place un plan/ échancier pour remplacer les compresseurs ?

2. Réponse

Il n'y a aucune planification en place pour remplacer les unités.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.